
II. setkání zástupců školního parlamentu ZŠ Boskovice, p. o. 

pracoviště Slovákova ve školním roce 2017/2018 

 

Datum: 20. října 2017  

 

Přítomni:  koordinátor ŠP                                 Alena Svobodová  

                    zástupci tříd                  V. E            Petr Novák, Natali Tomanová 

                                                            V. F            Adam Kubín, Tomáš Charvát 

                                                           VI. E            Adéla Koudelková, Anna Čániová 

                                                           VI. F            Anna Kovářová, Žaneta Husáková 

                                                          VII. F            Gabriela Peková, Martin Matuška 

                                                         VIII. E            Anna Nešporová, Vendula Vavrincová 

                                                         VIII. F            Rozálie Barešová, Sára Čížková 

                                                           IX. E             Jakub Homolka 

                                                           IX. F             Kateřina Čudová, Lukáš Komárek              

Program: 

1.  V měsíci listopadu navštívíme ředitele školy pan Vladimíra Ochmanského. Dotazy pro pana 

ředitele zasílají v písemné podobě elektronickou poštou zástupci jednotlivých tříd paní učitelce 

Svobodové. Dotazy mají zpracované třídy VI. E, VI. F a VII. F.  

 

2. Žákyně 6. a 8. ročníku projevily zájem o vypracování návrhu k vybavení školní klubovny. Rozměry 

místnosti, kde bude klubovna školního parlamentu poskytl pan školník – 430cm/ 840cm. Sbírejte 

nápady na vybavení této místnosti. 

 

3. Žáci si zvykají na Projekt Ovoce do škol a mléko do škol. Nepořádek a znehodnocování potravin se 

již dle informací parlamenťáků již neopakuje. Nepořádek byl zaznamenán ve třídě VI. E a VII. E. Třída 

VI. F přebytečné potraviny odnáší do kabinetu TU.    V ostatních třídách se potraviny zkonzumují, 

popř. si je žáci berou domů. Ve třídě VI. F žáci zkouší z mléka vyrobit přirozenou cestou jogurt. 

 

4. Schůzky redaktorů školního časopisu Slováček se konají v pondělí od 14:00. Sraz je u kabinetu paní 

učitelky Kotoučkové. Všichni noví členové jsou vítání a šéfredaktorka paní učitelka Kotoučková se na 

vás velmi těší.  

 

5.   V diskuzi o společenské akci, která by měla být tradicí se uvažovalo o tématu, způsobu organizace 

takové akce apod. Napadá vás něco podobného jako na pracovišti Zelená – Mikulášská diskotéka, a 

na pracovišti Sušilova Valentýnský ples? Nápady opět shromažďují parlamenťáci. 

 

6. Příští schůzka se koná výjimečně ve čtvrtek 9. listopadu 2017 v 7:00.  

 

                                              

                                                                                         Zapsala: Alena Svobodová                                                                                                                         


